
Datum toezeOnderwerp Gremium nr

21-04-2021 24

11-05-2021  (Gemeenteraad 11-05-2021 19:30) 37

08-06-2021 Uitschrijving arbeidsmigranten 39

15-06-2021  (Auditcommissie 15-06-2021 19:30) 47

22-06-2021 49

22-06-2021 50

22-06-2021 56

8/31/2021

Mail inzake ongenoegen afmelden fixi-meldingen

67

9/21/2021 Raad informeren inzake voortgang TOZO Gemeenteraad 21-09-2021 74

9/21/2021 Gemeenteraad 21-09-2021 75

10/13/2021 Overleg met mw. Fischer Oordeelsvormende vergadering 13-10- 77

10/13/2021 Park Waldervaart/egels Oordeelsvormende vergadering 13-10- 78

Bespreeknotitie,  vervolg op besluit verordening 
behandeling bezwaarschriften gemeente 
Schagen 2021

 (Oordeelsvormende vergadering 21-
04-2021 19:30)

Voorstel naar de raad over het ophalen van 
grofvuil.

 (Oordeelsvormende vergadering 08-
06-2021 19:30)

Risicomanagement t.a.v. de coalitiedoelen in 2e 
tussenrapportage 2021 verwerken en toetsen of 
dit is wat de raad zoekt.

Terugkoppeling geven over eigen bijdrage 
huishoudelijke hulp

 (Raadsvergadering  22-06-2021 
19:30)

Terugkoppeling geven over bevindingen rondom 
personeelsbestand en inhuur personeel

 (Raadsvergadering  22-06-2021 
19:30)

Terugkoppeling geven over omscholen mensen 
zonder baan en financiering

 (Raadsvergadering  22-06-2021 
19:30)

Oordeelsvormende vergadering 31-
08-2021

Motie Wens4U GroenLinks inzake Park 
Waldervaart overgenomen. Met 
adviescommissie in gesprek en geeft 
terugkoppeling hierover



10/14/2021 Auditcommissie 14-10-2021 80

10/14/2021 Doorontwikkeling risicomanagement Auditcommissie 14-10-2021 81

10/14/2021 Auditcommissie 14-10-2021 82

10/14/2021 RIM coronamaatregelen Auditcommissie 14-10-2021 84

11/9/2021 (Diepsmeerpad) Gemeenteraad 09-11-201 89

11/9/2021 Gemeenteraad 09-11-201 90

11/9/2021 Gemeenteraad 09-11-201 91

11/23/2021 92

12/14/2021 Gemeenteraad 14-12-2021 94

12/16/2021 Gemeenteraad 16-12-2021 95

12/16/2021 Gemeenteraad 16-12-2021 96

12/2/2021 Auditcommissie 02-12-2021 98

Aanpassing tussenrapportage, zodat deze 
handzamer en beter leesbaar wordt bij het 
onderdeel lasten.

Verbeteren prognose kosten rondom jeugdzorg 
en WMO.

Themabijeenkomst plannen inzake bijpraten 
raad over stand van zaken "basis op orde"

De raad bijpraten over de financien, wat gaat 
goed en wat moet er beter.

Rondvraag: Mevrouw Bredewold wil weten 
wanneer de nieuwe plannen voor Waldervaart 
verwacht worden en of deze ook worden 
gepubliceerd.

Oordeelsvormende Vergadering 23-
11-2021

Het dekkingsvoorstel inzake de gederfde 
inkomsten vrijstelling tot het verblijf van 
arbeidsmigranten verwerken in de 1e 
tussenrapportage van 2022 

Bespreken met Sinterklaascomites over inzet 
pieten bij intochten sinterklaas per 2022 t.b.v. 
motie GroenLinks m.b.t. inclusief 
Sinterklaasfeest

Kijken naar de architectonische entree van 
Muggenburg Zuid 

In februari  2022 worden de 1e resultaten van 
de benchmarkvergelijking van Berenschot 
gepresenteerd aan de raad middels een 
statusrapportage.



12/2/2021 Auditcommissie 02-12-2021 99

12/2/2021 Auditcommissie 02-12-2021 100

12/2/2021 Auditcommissie 02-12-2021 101

12/2/2021 Auditcommissie 02-12-2021 102

12/2/2021 Auditcommissie 02-12-2021 103

Planning  inzake RIM 120 Obligatielening 
Alliander die naar het college gegaan is, ook naar 
de raad sturen.

Bekijken of het haalbaar is om met een treasury 
jaarplan te gaan werken.

Een plan van aanpak voorleggen aan de 
auditcommissie waarbij de beheersmaatregelen 
verder worden uitgewerkt en daar waar mogelijk 
worden voorzien van prestatie indicatoren n.a.v. 
memo "Kostenontwikkeling sociaal domein" 

Terugkoppeling geven over het controleplan om 
de rechtmatigheid van de uitkeringen te kunnen 
toetsen.

Met de raad in gesprek om te kijken of we 
mogelijke oplossingen voor de jeugd en anderen 
kunnen bedenken en uitwerken ihkv 
toekomstgericht kijken.



Portefeuillehouder Status

openstaand

J.J. Heddes (Wethouder) Openstaand

Openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) Openstaand

Openstaand

Openstaand

Openstaand

J.J. Heddes (Wethouder) openstaand

openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) openstaand

openstaand

J.J. Heddes (Wethouder) openstaand

M.J.P. van Kampen-
Nouwen (Burgemeester)

M.J.P. van Kampen-
Nouwen (Burgemeester)

S.J.A. van der Veek 
(Wethouder)

M.J.P. van Kampen-
Nouwen (Burgemeester)

S.J.A. van der Veek 
(Wethouder)

S.J.A. van der Veek 
(Wethouder)

M.J.P. van Kampen-
Nouwen (Burgemeester)



J.M. Kruit (Wethouder) Openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) Openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) Openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) Openstaand

J.J. Heddes (Wethouder) openstaand

J.J. Heddes (Wethouder) openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) openstaand

openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) openstaand

openstaand

J.J. Heddes (Wethouder) openstaand

openstaand

M.J.P. van Kampen-
Nouwen (Burgemeester)

M.J.P. van Kampen-
Nouwen (Burgemeester)



J.M. Kruit (Wethouder) openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) Openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) Openstaand

Openstaand

J.M. Kruit (Wethouder) Openstaand

S.J.A. van der Veek 
(Wethouder)



Status van toezegging

Status: in ontwikkeling. Aan de 2e Tussenrapportage is een extra 
overzicht toegevoegd van risico’s waar de organisatie mee te maken 
heeft en hoe deze zijn opgenomen in de top-10 risico’s. Aan de 2e 
Tussenrapportage is tevens een Overzicht voortgang acties opgenomen 
in het meerjaren-uitvoeringsprogramma 2019-2022 waarin de status te 
zien is van de acties uit het meerjaren-uitvoeringsprogramma. 
Risicomanagement dient nog beter verankerd te worden in de 
organisatie. Ook op het gebied van bedrijfsvoering kan het 
organisatieritme worden verbeterd. De teamleiders bedrijfsvoering 
zullen de komende periode werken aan een collegeadvies waarin 
hierover een advies wordt uitgebracht, waarbij zij ondersteund worden 
door concern control.

23/8: Dit onderwerp wordt regionaal opgepakt en afgestemd. De raad 
wordt hierover geinformeerd zodra er besluitvorming heeft 
plaatsgevonden. Stand van zaken 9 november 2021: Wordt onderdeel 
van transformatievisie Wmo. Zodra vastgesteld wordt raad hierover 
geinformeerd.

23/8:Uitvoering regionaal door RPA, financiering van trajecten mogelijk 
door middelen vanuit het RPA, uitvoering lokaal door wijkteams, die 
gebruik maken/verbinding leggen met mobiliteitsteam. Raad wordt hier 
later via actieve informatie over geinformeerd.

8 november 2021: het aandachtspunt ligt bij de Kunstadviescommissie. 
Zij kijken naar de mogelijkheden om kunstwerken in Waldervaart te 
plaatsen.





Toezegging

Naar aanleiding van de behandeling van de verordening behandeling bezwaarschriften 
gemeente Schagen 2021 zegt de ph. toe dat zij na de zomer (in september/oktober) met 
een vervolg komt over hoe het er dan voor staat. Een en ander zal in de vorm van een 
bespreeknotitie richting de oordeelsvormende vergadering komen.

De wethouder geeft aan nog terug te komen met een voorstel over het ophalen van 
grofvuil.

Ph. Van der Veek zegt toe te bekijken of de procedure uitschrijving arbeidsmigranten 
versoepelt kan worden.

De wethouder geeft aan dat Dhr. Heddes een nota heeft geschreven over wat er moet 
gebeuren i.v.m. de kosten rondom de energietransitie. Er is een presentatie geweest over 
wat er nodig is om scholen (nieuwbouw en bestaande bouw) aan te passen i.h.k.v. de 
duurzaamheid en coronamaatregelen.

Inzake de wensen rondom de risicoparagraaf, vraagt de wethouder om hier wat meer tijd 
voor te krijgen. Zij verwacht in de 2e tussenrapportage meer inzichten te kunnen geven 
rondom het risicomanagement en ten aanzien van de coalitiedoelen
Dhr. Johnstone vult aan dat het toekomstplaatje nu wordt gemaakt. Zodra het concept 
klaar is, zal hij deze als checkvraag bij de auditcommissie neerleggen of dit naar 
verwachting is.
Wethouder Van der Veek geeft een reactie op de gestelde vragen en geeft aan in gesprek te 
zijn met collega’s in de regio om te kijken naar de huidige regelgeving inzake de eigen 
bijdrage van huishoudelijke hulp en of deze inkomensafhankelijk te maken is. Zodra hier 
meer bekend over is, zal deze informatie naar de raad komen 

Ph Van Kampen geeft een reactie op de gestelde vragen en geeft aan bezig te zijn met 
diverse vraagstukken rondom het personeelsbestand en de inhuur van medewerkers en 
hoe dit zich verhoudt met het personeelsbudget. In september zal zij met de bevindingen 
naar de raad komen 
Op de vraag over het omscholen van mensen die zonder baan zitten, zegt wethouder Van 
der Veek toe met informatie te komen naar de raad, zodra hier meer duidelijk over is. 
Bovenregionaal wordt dit georganiseerd, middels een mobiliteitsteam. Deze is nog  in de 
maak. Daarnaast wordt er gekeken hoe de financiering beschikbaar gesteld wordt

De heer Heddes zegt toe te kijken naar de mogelijkheden van het fixi-systeem (bericht aan 
wie is melding doorgegeven ipv bericht dat melding is afgehandeld).

Ph. Van Kampen zegt toe een afspraak te maken met mw. Fischer inzake medicinale 
cannabis.

Ph. Heddes nodigt mw. Bredewold uit om samen met hem en de ecoloog in park 
Waldervaart te kijken hoe er wordt gewerkt en rekening wordt gehouden met de egels.



Deze rondvraag wordt schriftelijk beantwoord.

De Ph zegt toe dat de tussenrapportage aangepast wordt, zodat het handzamer en beter 
leesbaar wordt bij het onderdeel lasten. (nu is bijvoorbeeld vanaf blz. 9 de toelichting lastig 
te lezen doordat alle punten door elkaar staan)

Over de vraag rondom het risicomanagement, welke nog (steeds) in doorontwikkeling is, 
vindt de gemeentesecretaris de tips en opmerkingen van de commissie waardevol en zal 
deze meenemen.

De gemeentesecretaris zegt toe om te gaan kijken of en hoe we de kosten rondom 
jeugdzorg en WMO beter kunnen voorspellen. Dit zal hij opnemen met de TL Financiën en 
de wethouder en komt hier in december 2021 op terug

De gemeentesecretaris geeft aan dat evalueren van zaken niet standaard gedaan wordt. 
Het is belangrijk om de scope van de corona-evaluatie vast te stellen. Hier gaat de 
organisatie over nadenken en komt hij in december 2021 op terug bij de auditcommissie
Wethouder Heddes geeft aan dat er een onderzoek loopt, samen met de provincie, naar de 
LZV-route om de industrieterrein Warmenhuizen te ontsluiten richting de N504 te richting 
Geestmerambacht. Hier zal dan geld voor vrijgemaakt worden om de grote vrachtwagens 
makkelijker richting de grote weg te leiden en het plaatsen van een vrij liggend fietspad. 
Hier is de raad nog niet goed in meegenomen en zegt toe dat er nog een RIM naar de raad 
komt over het onderzoek 

Wethouder Heddes wil de raad via een nog te plannen themabijeenkomst bijpraten over de 
stand van zaken tot nu toe m.b.t. “de basis op orde” en de aspecten toelichten over hoe 
was het ook alweer, waar staan we en mogelijk dat er al een evaluatie ligt, maar dat kan hij 
nog niet garanderen 
Er moet goed gekeken worden naar de financiën en daar zal onderzoek naar gedaan 
worden in 2022. Pas na dat onderzoek kan er een conclusie genomen worden over het 
gegeven of er geld bij moet komen.Zij zegt toe dat de raad in december bijgepraat wordt 
over hoe staan we ervoor, wat gaat goed en wat kan beter en om op een later moment 
terug te komen op de andere onderwerpen toe te lichten 

De wethouder zal bij de 1e tussenrapportage van 2022 met een dekkingsvoorstel 
komen voor de gederfde inkomsten tbv vrijstelling verblijf van arbeidsmigranten 

Ph Van Kampen zegt toe om volgend jaar in gesprek te gaan met de diverse 
sinterklaas comités om geen zwarte pieten deel te laten nemen tijdens de intocht 
2022.

De wethouder geeft aan dat de entree van Muggenburg Zuid nog even op zich laat 
wachten, maar zegt toe om te gaan kijken naar de architectonische entree van 
Muggenburg Zuid

Deze maand start de organisatie-benchmark fte’s door Berenschot welke 12 weken gaat 
duren. Het is namelijk niet helder waarom er in sommige teams voldoende capaciteit is en 
bij andere teams niet. Welke keuzes zijn er toen gemaakt in relatie tot de uit te voeren 
taken en moeten we mogelijk op die keuzes terugkomen? In februari  2022 worden de 1e 
resultaten gepresenteerd middels een statusrapportage.Vandaar uit volgt een verbeterplan 
en zodra deze klaar is, zal hij gedeeld worden met de raad   



Dhr. De Jager geeft een technische toelichting op de RIM en de aanvullende notitie. Het 
betreft een deelname op een hybride obligatielening. Dhr. Groot vraagt of de planning naar 
het college ook naar de raad gestuurd kan worden. Deze zal naar de raad gestuurd worden.

Mevr. Glashouwer vraagt of de gemeente nu al toe is aan een Treasury jaarplan (dat al jaren door de 
Auditcommissie wordt gemist) en is daarnaast benieuwd of de ACM (Autoriteit Consument & Markt) 
akkoord is met deze manier van financieren. Dhr Meijer geeft aan dat een Treasury jaarplan 
inderdaad wel hoort bij een professionele organisatie, maar dat het nu nog niet haalbaar is. Hij geeft 
aan te willen kijken of dat voor de 2e helft van 2022 wel haalbaar gaat zijn 

Als vervolg op memo "Kostenontwikkeling sociaal domein"zal het college in februari 2022 
een plan van aanpak voorleggen aan de auditcommissie waarbij de beheersmaatregelen 
verder worden uitgewerkt en daar waar mogelijk worden voorzien van prestatie 
indicatoren 

Er wordt een controleplan gemaakt om de rechtmatigheid van de uitkeringen te kunnen 
toetsen. Wethouder Van der Veek wordt hierover geïnformeerd en hij zal het college 
bijpraten. Het is goed om te weten hoe de regels daadwerkelijk uitpakken voor iemand die 
een aanvraag  heeft gedaan, maar toch buiten de regeling valt.  Zodra hier meer bekend 
over is, zal dat met de raad gedeeld worden    

Dhr. Kroon mist de visie op de controle van rechtmatigheid van uitkeringen. Kijk niet alleen 
financieel maar ook breder, zodat je toekomstgericht kan reageren en vooruit kan 
denken.Wethouder Kruit vindt het een zinvolle opmerking, maar de situatie kan voorlopig nog wel 
voortduren en dit kan mogelijk ook problemen geven op andere terreinen. Ze wil met de raad in 
gesprek gaan en kijken of we mogelijke oplossingen voor de jeugd en anderen kunnen bedenken en 
uitwerken 



Verwachte datum afdoening

09-11-2021 

30-09-2021 

10/5/2021



Dec-21

Feb-22



2e helft 2022

Feb-22
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